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So naši otroci vami pred nami?

POŽIREK IZ ČAŠE ŽIVLIENIA MI DAJTE, KRUHA MODROSTI SI PRIDELAM SAM!

Lepa vest
Nek znani mož je dejal, da človek še ni človek, temveč le poskus narave, da iz njega to morda postane. (H.
H.) Teh poskusnih zajčkov narave je okoli pet milijard in vendar premalo, da bi imela narava možnost us
peha. P naši biti pa smo vzgojeni tako, da nam je za vsakim oseb- kom, ki nam je genetsko ali kakorkoli 
blizu, hudo, če vidimo, da se je odločil, da ne bo niti poskušal postati človek.

P preteklosti je bila rojena misel, da je vsakdo sam svoje sreče kovač ali pa vsaj kovačev pomočnik. Naj 
preteklost gre in to razloži otrokom po deželah, kjer milijone lačnih otrok s široko odprtimi očmi in napeti
mi trbuhi čaka vsaj na grižljaj in o človečnosti nima pojma. Naj se sprehodi po Bosni in drugih krajih, kjer 
otroci poznajo vsak kaliber orožja - človečnost je tam pravljica. Nenavsezadnje, naj se ozre po naših ces
tah in domovih, kjer naši otroci tudi vedo za to pravljico in jo samo še kot takšno pojmujejo. Slišali so 
namreč od starih o tem, kako so si "ljudje ” včasih med seboj pomagali in druge različne štorije, a videli 
niso otroci ničesar od tega. Redki, ki so videli, pa niso mogli razumeti. Bili so to namreč sledovi preteklosti. 
Sedanjost polni otroke z vsemogočimi znanji, če ne gre drugače tudi z silo. Za potrebe otrok ni časa pa tu
di hotenja ne, družba je po hotenju odraslih. Pie bolj mislimo na prihodnost človeštva in na njegovo 
ohranitev, človek ne obstaja. Osnovna enota družbe ni več človek temveč množica. Osnovna vrednota ni 
več vprašanje, kako postati človek, pomembneje je biti trd in neizprosen, kajti le tako lahko uspeš, le mar 
čudno, če marsikdo v tem življenju ne najde smisla, razen obstoja samega v katerem ni lastnega izraza? 
Obsojati tiste otroke, ki so na cestah zafiksani, strgani, nasilni in obžalovati tiste, ki so si poiskali rešitve iz 
tega nevrednega življenja v prostovoljni smrti je čisto hinavstvo. Hinavstvo iz nevednosti. Med enimi in 
drugimi otroci namreč ni razlike. Oboji so žrtvovani na oltarju "človeštva". P čakanju na bogove smo poz
abili nase. Mimogrede, že v svetem pismu je omenjen in pričakovan ta problem, ki je lepo predstavljen v 
priliki " O nevesti, ki je čakala ženina”. Očitno se iz zgodovine in njene zapuščine nismo naučili ničesar.
O tem, kakšen ali kaj naj bi bil človek so mnenja različna. Nekateri pa menijo, da ljudi sploh ni. Tako sem 
zadnjič poslušal dva fanta. Eden izmed njiju je ničkaj sramežljivo zvijal svoj joint, zato ga je drugi opozo
ril, naj zadevo opravi bolj na skrito, da bi tega ne videli ljudje, ki jih je bilo okoli vse polno. Drugi je 
vprašal;" Kje vidiš, kakšnega človeka"? Resnično, kdor hoče postati človek ne more imeti v našem početju 
dobrega vzgleda, pa čeprav otrokom ravno tega vsiljujemo. Borimo se proti naravi in našim otrokom, kaj
ti hočejo preveč. Radi bi namreč, da jim pokažemo, ČLOVEKA.

Ivan Vrtnik Blaško

P. S. Otroci 21. stoletja se najprej bojijo staršev, potem 
učiteljev, potem oblasti in ko na koncu ugotovijo, da je 
ves strah odveč popustijo vse zavore. "Pse je  brez 
veze" je najpogostejša mnenjska beseda, nekateri z 
njo na ustih skačejo v globino. Zato ta zapis.

Od 1.7.94 dalje je  Italijanska 
vlada potrdila uveljavitev 
obresti za upravičence italijan
skih pokojnin. Sklep vlade 
sosednje države je  stopil v vel
javo z začetkom ju lija, kar 
pomeni, da bodo zaostale ob
veznosti vplačane do konca le
tošnjega leta.

V tej številki še:
- Prva podopustna seja IS
- O parkiriščih še n i konca
■ Skupščina naročila umor 
•  Bi b ili tud i vi Greenpeace?
- Vsi poletni rock festivali
■ Očistimo naše okolje
- Prva zmaga za 1. ligo
■ Primorski zlatje iz Izole
- Od gube do gube (nadaljev.)



PTT's N O T  DEAD je vaša rubrika, spoštovani 
bralci. V  njej ob javljam o  vaše odgovore , 
m nenja  in reakcije na zapise v M andraču  ali 
do god ke okrog nas. Po sklepu časopisnega  
sveta prispevki za to  rubriko  ne smejo biti 
daljši od 45 tip kan ih  vrstic, m orajo  pa biti 
podpisani in sploh v skladu z ustrezno  
zakonodajo .
Naš naslov je: M an d rač , V elik i trg  1, 6 63 1 0  
Izo la, te le fo n  pa 0 6 6 /6 1 -1 3 9

Biti Slovenec je 
velika vrednota
V prejšnji številki Mandrača je  bil 
objavljen članek "Državljanstvo, 
zakaj?" pod katerim se je podpisala 
Združena lista. Slovenski krščanski 
demokrati iz Izole imamo na ta članek 
nekaj obrobnih pripomb.

1. V o m e n je n i stranki trd ijo , da je 
zunan je  m in is trs tvo  R S lovenije po  
o svobod itv i rajši sapalo in p o to va lo  po 
eksotičn ih  državah južne  Am erike, 
D aljnega Vzhoda in A frike nam esto, 
da bi reševalo p ro b le m e  ljud i ob  m eji. 
Pri SKD iz Izole m e n im i, da je takšno 
posm ehovan je  in neu tem e ljeno  
g ovo rjen je  odveč  in duši p o lit ič n o  
ozračje. O m en jena  stranka naj se raje 
zam isli nad svo jim  d o lg im  spancem , ki 
je tra ja l d o lg ih  45 let. Zasluga te 
stranke je, da so nas S lovence zaradi 
tega b rcn ili ven iz Evrope.

2. Ista stranka pravi, da preb iva lc i 
Primorske ne razm išlja jo o visoki 
d ržavn i p o lit ik i, am pak in p redvsem  o 
svojih  p ro b le m ih . SKD iz Izole m e n im i, 
da preb iva lc i P rim orske že od  nekdaj 
razm iš ljam o tu d i o visoki državn i 
p o lit ik i. Z g o d o v in a  nam  ve poveda ti 
ko liko  je b ilo  S lovencev, ki so b ili 
postav ljen i p red  puško, ker niso ho te li 
spre jeti ita lijanskega državljanstva. 
M e n im o  tu d i, da tre n u tn o  g m o tn e  
težave še daleč niso zadosten razlog 
za p rid o b ite v  tu jega  državljanstva.

3 .ZLSD soglaša z trd itv ijo , da je 
d o b ro  im e ti še en -po  
m ožnostievropsk i p o tn i lis t p ri roki-za 
vsak slučaj. To pom en i, da lahko 
nas top ijo  h ud i časi in ta k ra t b i nam  
priš li takšni p o tn i listi prav. SKD 
m en im o , da je ta stranka te  p o tn e  liste 
že dvakra t s im b o ličn o  upo rab ila . Prvič, 
ko se je iz nekdanje  Zveze K om un is tov  
S lovenije p re im enova la  v Z d ruženo  
listo. Ker to  ni b ilo  d o vo lj, so se m ora li 
še enkra t p re im enova ti v ZLSD. S tem  
naj bi b ila  zgodov ina  te  stranke 
itrin jena  v pozabo.

Prepričani smo, da pbstajajo  v 
Sloveniji stranke, ki ne potrebujejo 
takšnih potnih listov "za vsak slučaj".

S spoštovan jem  

Predsednik O O  SKD Izola

K ra m p f R ob in

SE ENKRAT SOLA
Državljanska pobuda za ustanovitev 
preiskovalne komisije predstavnikov 
staršev in predstavnikov šole v Li
vadah, ki je bila prebrana in tudi 
sprejeta na svetu KS Livade. 
Predlagamo, da se za razreševanje 
razmer, k i so nastale v občini Izola, 
ob problem atiki izgradnje OŠ Li
vade, ugotovitv ijo  za to dejanski 
krivci, predvsem pa:
- Odgovornost sklada stavbnih 
zemljišč SO Izola in  skupščine SO 
Izola, da se zagotovi komunalna 
opremljenost šole, dostopna pot, 
napeljava vode in  elektrike, tele
fona... kar je razvidno iz sklepa IS 
SO Izola, dne 14.11.1991 o do
delitv i kredita za izgradnjo OŠ Li
vade in  sklepa upravnega odbora 
sklada 18.11.1991, za izgradnjo 
manjkajoče primarne in  sekun
darne opreme zemljišča, predvi
denega za izgradnjo OŠ Livade s ka
terim  se je sklad obvezal, da bo ta 
dela izvršil. Istočasno je sklad 
določil komisijo, ki bo to obveznost 
kontrolirala, spremljala in  speljala 
do konca. Upravni odbor sklada je 
v komisijo imenoval: g. T ihom ir 
Stepanova, g. Marjana Jovanoviča 
in  g. Bojana Klančiča. Strokovni 
poročevalec pa je b il g. Anton Fon
da, ki je obenem tud i projektant 
vseh kom unaln ih  naprav?
- Omenjena komisija se vse do 
danes, k ljub vztrajanju g. Stepano
va pri vodji sekretariata za 
družbene dejavnosti in  finance g. 
Komljančevi, n i sestala.
- Občinske strokovne službe so bile 
zadolžene, da dajo inform acijo o 
delu izgradnje OŠ Livade in  sred
stvih, ki so potrebna za izgradnjo 
šole. Sklep je b il izglasovan na UO 
sklada in  je podpisan s strani g. 
Ivana Tomažinčiča.
- Sklep je b il posredovan skupščini, 
k i je izglasovala sklep upravnega 
odbora in  se s tem obvezala in  
uzakonila sklep, da občina zagotav
lja finančna sredstva in  izgradnjo 
manjkajoče infrastrukture oz.v ko
munalne opreme zgradbe OŠ Li
vade. Samo po sebi se postavlja 
vprašanje, zaradi kakšnih okoliščin, 
kljub obveznostim, ta sklep n i bil 
n iko li uresničen?

- IS SO Izola in  upravni odbor skla
da naj obrazložita, zakaj sklep 
skupščine n i b il izvršen, kot 
POSLEDICO omenjenega, so od
govorni, seveda poiskali drugi način 
zbiranja sredstev za izgradnjo OŠ Li
vade, preko prodaje neopremljenih 
stavbnih zemljišč ob izolski ob
voznici.
- Vse to je potrebno obrazložiti in 
predočiti v  kontro lo javnosti, še 
posebej pa, na kakšen način so se 
zbirala sredstva, pod kakšnimi pogo
ji in v kolikšni vsoti, ker je omen
jeno vpliva lo na samo izgradnjo oz. 
čas izgradnje!
- Posebej pomembno je tudi poroči
lo o delu samega gradbenega odbora 
OŠ Livade, ki je neposredno od
govoren za potek del, tako da je b il 
rok za izgradnjo šole, večkrat preko
račen.
- Posebej prosimo za poročilo 
takratne sekretarke sekretariata za 
družbene dejavnosti in  finance in 
članici IS SO Izola, da natančno in 
objektivno poroča o svojem delu, 
posebej o ugibanjih, da je bila 
opravljena nabava celotne opreme, 
ob na pol izgrajeni šoli.
- IS SO Izola v sedanji sestavi naj 
poroča o nadaljevanju del na izgrad
n ji OŠ Livade.
- Edini "direktno" izbrani izvajalec 
del SGP Stavbenik, mora poročati o 
poteku del na izgradnji šole in 
osvetliti dejanske vzroke, da šola n i 
bila pravočasno dograjena in  tudi 
odprta.
- Na osnovi zgoraj navedenih 
poročil in argumentov, kakor tudi 
na osnovi rezultatov preiskave pred
lagane novoustanovljene komisije 
predstavnikov staršev in  preds
tavnikov kolektiva OŠ Livade, se bo 
ugotovilo dejanski potek dogodkov 
in  zapletov ob izgradnji in  začetku 
pouka. Šele v tem trenutku se bo 
lahko objektivno in  dejansko ugo
tovilo, kdo je dejanski krivec za 
nastalo t.i. "zadnjo izolsko afero" - 
Do takrat pa smo pro ti vsakršnemu 
in  vnaprejšnjemu improviziranemu 
in  neargumentiranemu obsojanju in  
metodi t.i. linča, kot se dogaja v 
tem trenutku, da se vsa krivda prip i
suje samo eni osebi, v.d. ravnatelja 
g. Biserki Grabar.
S spoštovanjem

Pooblaščenec staršev: 
Zoran Ivančič

MALI 
OGLAS
Prodamo 
tekmovalno 
jadrnico EUROPA 
v zelo dobrem 
stanju.

Ponudbe na tel. 
62-022

Š I F R A

PROMET
z ri e p r e m  i t r i  i n/VM i

dipl. oec.
Iv a n  K o n s ta n t in o v ič

Sončno nabrežje 14 
66310 IZOLA 

tel./fax. 066/63-211
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DANE^KUPSCINA
Za danes popoldne je  sklicano redno zasedanje 
vseh štirih zborov občinske skupščine, dnevni red 
pa je  v glavnem is ti ko t pred počitn icam i, ko de
legati niso uspeli doseči sklepčnosti zborov. 
O bravnavali bodo poročilo o izvršenih ukrepih 
za odpravo nepravilnosti v zvezi s koncesijsko 
pogodbo s podjetjem  Biser d.o.o. (parkirišča 
op.a.), sprejemali predloga odlokov o zazidal
nih načrtih za  Iplas - Polimer in Prešernova - 
Dervored J, m aja, poslušali po roč ili o izgradn
j i  OŠ Livade s problem atiko in o turistični de
javnosti v letu 1994. Zanim iva bo tud i točka 
dnevnega reda volitve in imenovanja na kateri 
bodo sklepali o im enovanju direktorja  
Zdravstvenega doma (Marino Ferfolja), direk
to rja  05  Vojke Šmuc (Diomira Tkalčič), raz
rešitvi v.d. ravnate lja  0 5  Livade (Biserka Gra
bar) in imenovanje novega VD (jelka Morato 
Vatovec) ter im enovali Ljuba Klanjščka za pred
stavnika občine Izola  v 5vetu Bolnišnice Izola.

PREDSEDSTVO NEM OČI 2 .
Ugotovitev glavnega in odgovornega 
urednika Draga Misleja , da se v 
predsedstvu občinske skupščine zrcali 
vsa nemoč skupščinskega sistema je 
popolnoma točna. Skupščinska kriza v 
občini Izola traja že precej časa. Glede 
na to, da sem bil 10. 5. 1990 izvoljen za 
predsednika zbora krajevnih skupnosti, 
sem v skladu s 180. členom statuta 
Občine Izola postal tudi član predsedst
va. V tem organu in v skupščini sem ak
tivno in redno sodeloval do zasedanja 
skupščine dne 25.11. 1993. Na dnev
nem redu tega zasedanja je bila tudi toč
ka o hudih obtožbah g. Stepanova proti 
večini poslancev. Vladajoči skupščinski 
koaliciji ni bilo do tega, da se zadeva 
razčisti in sprejme določen sklep, zato je 
predlagala, da se ta točka dnevnega reda 
nadaljuje na eni prihodnjih sej. Fm- 
muliran in sprejet je bil naslednji sklep 
"Zadevo se prenese na naslednje 
zasedanje občinske skupščine". Ta sklep 
vse do danes še ni bil uresničen, zadeva 
pa je ostala konzervirana in zavita v

megleni plašč nedorečenosti.
Zaradi nerazčiščenih zadev sem na tem 
zasedanju skupščine ponudil svoj od
stop. O tem bi zbor krajevnih skupnosti 
moral odločati in sprejeti ugotovitveni 
sklep. Do danes tega dokumenta še 
nisem dobil, močno pa dvomim, da so v 
zboru KS o tem razpravljali ali celo izvo
lili novega predsednika zbora KS. Za 
kršenje občinskega statuta in 
skupščinskega poslovnika pa nosijo pol
no odgovornost preostali člani pičJavu- 
stva.
Neuradno sem izvedel, da je 
predsedstvo popoln jeno s poslancem zb
ora KS , ki ni predsednik zbora. To pa je 
v nasprotju s 180. členom statuta 
Občine Izola. Z neupoštevanjem 
zakonitega postopanja (kršenje 180. čle- 

vplula občine Izola) se tako srečamo
* r  ) ' L '■ |C Jiecl DIVO ool-n
cano, d . ' L . . .«Aito izvaianin
zakonitosti. TuMeu,*.« uikcgu puviine^a 
dela se zrcali tudi v brezplodni razpravi 
o novi šoli v Livadah.

Član predsedstva Vinko Kramberger, ki 
se je kot oče šoloobveznega otroka 
udeležil informativnega sestanka v novi 
šoli v Livadah, je kasneje v razpravi 
predsedstva kritično ocenil, da ni bil v 
Livadah prisoten nihče od oblasti. Na 
sestanku "sredi blata" je kaj hitro ugo
tovil, da postajajo tla pod nogami vroča 
in je odšel, "da ne bi dobil kakšnega 
kamna v glavo". Nadalje g Kramberger 
navaja, da imaj^ —  ,... di

Tv ulju • i.jt-ftiAi juiUM ie biav v irin. 
da je bil on eden glavnih pobudnikov In 
preko svoje stranke tudi picdlagaleii 
mandatarja za sestavo sedanjega 
izvršnega sveta. Sedanje zvracame 
celotne krivde na izvršni svet ji. pr.n^
M iie iievedanif’
”  k 'h .lU u
^ .... 1 ’ - • ^ c n m v n p

, r*“ "*v
sme v l i  vadati ie nrav v tem. ua 
predsedtvo ni pravočasno ukrepalo in 
zadeve o poteku izgradnje osnovne šole 
že prej - najkasneje pa pred skupščinski
mi počitnicami ni dalo na dnevni red 
enega od zasedanj občinske skupščine. 
Izgradnja osnovne šole je bila ena naj
bolj potrebnih in pomembnih investicij 
v občini Izola. Sedanje barantanje v 
predsedstvu o tem, ali bi dali na dnevni 
red občinske skupščine, ki je sklicana za 
8. september, tudi točko o zapletih s 
pričetkom pouka v novi šoli, je milo 
rečeno smešno in neučinkovito. 
Popravnega izpita za take napake v 
predsedstvu ne bi smelo biti.
Vsled tega mislim, da nosijo največjo 
politično, materialno in moralno od
govornost za nastalo situacijo člani 
predsedstva in prepričan sem, da bi 
moralo celotno predsedstvo skupščini 
ponuditi svoj odstop.

Stanko Jenko

^ n . 3   •



Pa je Izola spet enkrat prišla v osrednje 
slovenske medije in tudi tokrat z nič kaj 
promocijsko vsebino pač pa klasično afero 
od katere imajo, kot doslej, koristi pred
vsem novinarji, Izola pa bore malo. 
Zapleti okrog začetka pouka na OŠ Livade 
in pobuda za razrešitev v.d. ravnateljice 
Biserke Grabar namreč zelo spominja na 
afero okrog marine (kdo je z njo kaj do
bil?), na spore s spomeniškim varstvom 
(kdo je tu zmagovalec?), braccio di ferro s 
piransko občino (kanalizacije pa še ni) in 
podobne. V ministrstvih in republiških us
tanovah pa se nam smejejo in pravijo: kar 
naj se dajejo med sabo, bomo imeli na gr
bi problem manj.
Dogodki glede začetka pouka so zdaj 
bolj ali manj že vsem znani in ko je že 
kazalo, da se bodo stvari umirile se je 
zgodila izredna, korespondenčna seja 
izvršnega sveta na kateri so sprejeli sk
lep, da predlagajo razrešitev v.d. rav
nateljice OŠ Livade, Biserke Grabar, 
predlog pa je še isti dan na seji komisije 
za volitve in imenovanja ustno podal 
predsednik IS, Davorin Adler. V zvezi s 
temi dogodki je' edina uradna infor
macija dodatno gradivo za sejo 
občinske skupščine (zbori bodo zasedali 
danes, v četrtek, 8. septembra), ki so ga 
delegati prejeli konec prejšnjega tedna, 
v njem pa je tudi sklep komisije za 
volitve in imenovanja, da se Biserko 
Grabar razreši opravljanja vedejevstva. 
Istočasno komisija predlaga imenovanje 
novega vedeja, Jelke Morato Vatovec, ki 
je sicer kandidirala za direktorja OŠ Vo
jke Šmuc, vendar je komisija za to funk
cijo dala soglasje drugi kandidatki, 
Diomiri Tkalčič. Pri tem je zanimivo, da 
sedanji v.d. ravnateljici v začetku okto
bra poteče enoletni mandat in bi 
skupščina tudi po redni poti morala 
imenovati novega oziroma bi moral biti 
objavljen razpis za direktorja šole. 
Glede na naglico, ki je v primeru OŠ 
Vojke Smuc ni bilo zaznati (šola je bila 
brez ravnatelja skoraj pol leta) je moč 
sklepati, da je zamera Biserki Grabar res 
velika.

Pogovor z Grobarjevo je seveda poln emo
cij in marsikje premalo takten, saj je užal
jena, jezna in prizadeta, pa vendar le 
nekaj kratkih zapisov.
- Leto dni ste že v.d. ravnatelja, zato 
preseneča vaša neobveščenost o poteku 
gradnje in rokih za začetek pouka.

- Moje naloge so bile v prvi vrsti pedagoške, 
saj sem delala pri opremljanju šole, regis
traciji šole, sodelovala pri delitvi kolektiva in 
učencev, pripravah na začetek pouka, skrat
ka vsem kar je potrebno, da neka šola 
zaživi. Za gradbene stvari pa so me posebej 
opozorili, naj se ne mešam, še posebej 
potem, ko je nadzor prevzelo podjetje 
Makro 5. Pred tem sem kot članica grad
benega odbora, ki ga je vodil Miro Bornšek, 
še kaj vedela in skušala pospeševati stvari, 
potem pa vse manj. Decembra smo, ob 
spremembi načrtov telovadnice, opozarjali 
na nevarnost zamud a so zagotovili, da za
mud ne bo. Tudi maja meseca smo opozar
ja li na to, da je po pogodbi s Stavbenikom 
rok za dokončanje del 30. avgust, okoli šole 
pa so začeli delati šele junija.
- Kako razumete predlog za vašo 
razrešitev?
- Sploh ga ne razumem, kar zanj v gradivu 
za skupščino ni nobene utemeljitve. Sicer pa 
menim, da gre za zamero predsednika IS, ki 
je prepričan, da sem na lastno iniciativo skli
cala roditeljske sestanke s starši in tiskovno 
konferenco. Prve smo sklicali zato, ker smo 
to dolžni storiti, tiskovno konferenco pa na 
zahtevo staršev in kolektiva. 0  razrešitvi 
sem izvedela od novinarjev, informacijo pa 
mi je potem potrdil župan Grahek, ki me je 
tudi povabil naj pridem na sejo skupščine in 
povem, kar imam povedati.
- Z več sodelovanja in dogovarjanja bi 
verjetno lahko preprečili te nespo
razume?
- Treba je vedeti, da je bilo sodelovanje v 
poletnih mesecih zelo oteženo, saj so bili vsi 
več ali manj na dopustih. OŠ Vojke šmuc je

bila brez ravnatelja, nihče ni prevzel teh n a  
log in so bili vsi na dopustu do 16. avgusta. 
Kako je bilo na občini pa itak veste.
- Kaj boste počeli sedaj?
- Že ko sem sprejela to delo sem zahtevala, 
da m i miruje delovno mesto na OŠ Vojke 
Šmuc. Tukaj bom tudi delala, žal pa m i je, 
da se je tako končalo, saj sem imela velika 
načrtov, kako bomo naredili moderno šolo z 
nekaj značilnostmi šole v Kortah, kjer sem 
delala pred tem. Želela sem narediti odprto 
šolo, povezano s krajem in ljudmi, pa se je 
končalo drugače.

Na občinski strani so informacije seveda 
drugačne. Pravijo, da je bila Grobarjeva 
vseskozi obveščena o vsem, da je bila, 
tako kot predstavniki OŠ Vojke Šmuc 
zadolžena da pripravi program začetka 
skupnega pouka na stari šoli, da je bilo že 
pred časom jasno, da se pouk ne bo mogel 
začeti septembra in da je njeno spren
evedanje presenetljivo.

Kakorkoli že, dejstvo je, da je nova os
novna šola v Livadah skupaj s športno 
dvorano velik projekt, prevelik da bi 
lahko kakorkoli zastal zaradi takšnih 
aferic, ki bi jih bilo moč razrešiti z de
setminutnim pogovorom vseh zaintere
siranih. Kje je zmanjkalo volje za dogo
varjanje pa bodo morali ugotoviti dele
gati na današnji seji zborov občinske 
skupščine.

Drago Mislej

P.S. fotografije so nastale v torek, 6.9.94

NOVE POLITIČNE METODE
"Na prvem roditeljskem sestanku mi je g. Zadel prenesel 
opozorilo g. Sinožiča, naj pazim kaj govorim. Naslednji 
dan me je klical g. Adler, ki je medtem z vseh strani 
poslušal o roditeljskih sestankih in mi dejal, da se ljudi, ki 
se ne znajo normalno obnašati, odstavi. Potem sem pova
bila na šolo poslanca g. Juga, ki je prišel z g. Sinožičem in 
g. Jug je dejal, da bo treba blažiti razmere, hkrati pa me je 
opozoril, da potrebujejo prave ljudi s katerimi se da pogo
varjati.
Po vsem tem želim javno povedali, da izstopam iz te 
stranke, saj takšnih metod dela enostavno ne razumem."

Biserka Grabar



OBČINA PROTI ZAVODU
v

Na kra tko : Svetnikov ni, ne p r i Vas, ne na  občin i, ne p r i nas. Smo n avadn i ljud je , 
ki b i se lahko  dogovarja li, ce b i hoteli. V ir in fo rm a c ij pa  poznate . Saj m enda iz  
članka niste izvedeli n/c novega, kaj?

Drago Misle /

B i s l i t i

Zaradi zapisane želje "ne b iti ne na eni ne na drugi strani" in v "želji 
po poštenem, resnem, odgovornem odnosu do te občine, tega mesta 
in do teh ljudi" (Mef, Mandrač b.št.) bi Vam radi kot "druga stran" 
pojasnili drugo p la t vsebine članka "Občina proti zavodu - pat pozi
cija" (Mandrač b. št.).
Status quo 1:
1. MZVNKD Piran je leta 1992 uspešno sprožil ponovno pobudo za 
vključitev cerkve Sv. M. Alietske v Izoli med kulturne spomenike re
publiškega pomena in med spomeniško varstvene akcije, katerih 
prenova se sofinancira iz programa kulture republiškega proračuna.
2 . MZVNKD Piran ni nikoli "vztrajal, da želi biti investitor1'. Na ses
tanku dne 26. 3. 1993 pa se je tega ob začudenju prisotnih branil. 
Bil je namreč čas najhujših medsebojnih nasprotij in nismo želeli, da 
bi zaradi drugih razlogov trpela prenova cerkve same. Kot investitor 
prenove je bil zato določen Zavod za planiranje, urbanizem, grad
bene in stanovanjske zadeve občine Izola. Vendar je Ministrstvo za 
finance nakazovalo sredstva za izvedbo spomeniško varstvenih akcij 
le kulturnim ustanovam, zato je je investitor 20. 12. 1993 sklical ses
tanek na katerem je bila dogovorjena izdaja pooblastila MZVNKD Pi
ran za vodenje del. Imenovana je bila tudi komisija za spremljanje 
del, v kateri so poleg predstavnika MZVNKD Piran še predstavnik 
Škofije, Župnije ter dva predstavnika občine (gradbeni in finančni 
nadzor).
3. Program dela za prenovo cerkve je pripravil investitor, MZVNKD 
Piran je konkretiziral program izvedbe ob pripravi letnih planov. 
Med deli sta bila vsak teden dva operativna sestanka, na katera so 
bili vabljeni vsi člani omenjene komisije ter drugi. O prenovi cerkve 
smo se dogovorajali na sestankih na občini in na MZVNKD Piran. 
Izdelana so bila poročila občinskih nadzornikov in MZVNKD Piran o 
poteku gradbeno-tehničnih del, konservatorskih del, finančnega 
stanja in programi del. Gradivo so dobivali člani komisije, Ministrst
vo za kulturo in občina Izola na več naslovov.
4 . Ob poznavanju vsega tega je trditev o tem, da je MZVNKD Pi
ran nameraval "voditi stvari kar po svoje" malo verjetna. Če pa se 
nanaša trditev na druge stavri, ki niso povezane s cerkvijo, posledice 
pa nosi njena prenova, je to sramota za občino.
5 . Letošnja prenovitvena dela bi morala b iti v celoti zaključena v ju
niju. Prezentacija zunanjščine (celotna severna fasada, zaključena 
dela na stranskih fasadah) stoji zaradi nepodpisane pogodbe s strani 
občine o sofinanciranju del in nenakazovanju sprejetih sredstev v 
občinskem proračunu. In bodo morala žal do tega dejanja tudi stati.

6. Obstaja pa še hujša verjetnost: zaradi neizpolnjevanja letošnjega 
plana izpad spomeniškovarstvene akcije iz republiškega programa 
kulture za leto 1995. Razpis Mi- nistrstva za kulturo je zunaj, rok za 
prijavo programa vse bližji. Se bo kdo o tem želel "dogovarjati"? 
Omenjena verjetnost se lahko razume kot "protiudarec" občini, le da 
ga zadaja država prav proti tistim, katerim cilj ni prenova spomeni
ka, temveč (ne)vodenje stvari po svoje.
Status quo 2:
MZVNKD Piran "za svojo prisotnost ob kopanju (ne za kopanje am
pak za preverjanje da česa ne bi našli)" ni še nikoli postavil predraču
na, saj se strokovni nadzor, ki ga opravljajo delavci MZVNKD Piran, 
krije iz sredstev za redno dejavnost. Je pa Komunala pridobila 
ponudbo za arheološka dela s strani Pomorskega muzeja Piran, s ka
terim urejuje vse pogodbene odnose.
Status quo 3:
1. Raziskave Manziolieve hiše so bile oprav- Ijene v času najnujnejših 
vzdrževalnih del na objektu, ko je prenova objekta bila vključena 
med spomeniško varstvene akcije, ki so se financirale iz republiškega 
programa kulture. Zakaj je vse zastalo od kar je akcija vključena v 
program zunanjega ministrstva, bodo morali odgovoriti drugi. V 
upanju, da je prenova objekta tik pred zdajci, smo pustili gradbeni 
oder in urejeno gradbišče na objektu. Nesmiselno bi bilo oder po
dreti in ga takoj spet postaviti, v kolikor bi se pričelo z deli. Od 
nepotrebnega dela bi na račun države oz. nas vseh imel korist le iz
vajalec del. Ker dogovarjanja o prenovi Manzlolijeve hiše ni videti 
konca, smo oder z vednostjo občine razdrli in uredili del gradbišča, 
ki je potreben za nadaljevanje prenove cerkve. Upamo, da bo tu do
govarjanje uspešnejše, v nasprotnem slučaju bomo razdrli tudi ta del 
gradbišča.
2. Misteriozno žličkanje ima enostavno razlago: v razpoložljivem 
prostoru dokumentiramo podatke o razvoju mesta, ki je še nejasen, 
oblikuje pa se na podlagi rezultatov posegov v bližnji okolici in 
opravljenega raziskovalnega dela.
P.S.: Ne upamo vprašati za vir podatkov, ki je pripeljal do tokratne 
netočne informiranosti v časniku, saj nismo zasledili objave informa
torja za članek "Ko skleroza ni bolezen", ki ste ga obljubili že lani.

Daniela Tomšič
MZVNKD Piran



SKUPŠČINA OBČINE IZOLA 
IZVRŠNI SVET
Komisija za oddajo poslovnih prostorov

Komisija IS skupšine občine IZola za oddajo poslovnih prostorov 
razpisuje na podlagi sklepa Izvršnega sveta štev: 363-19/93 z dne
17.05.1994 in dne 21.06.94 ter Pravilnika o oddajanju poslovnih 
stavb in poslovnih prostorov v najem ( ur. objave štev.2 z dne
27.01.1994)

J A V N I  R A Z P I S

z zbiranjem pisnih ponudb za oddajo v najem poslovnega prostora v 
Izoli, Gregorčičeva 53.

Predmet oddaje je neurejen poslovni prostor v pritličju stavbe Gre
gorčičeva 53,na pare. štev. 783 k.o. Izola mesto, last občine Izola, v 
izmeri 39.60 m2.
Dejavnosti, ki se po odloku o poslovnih prostorih v občini Izola ( štev. 
27, oktober 1992 )lahko opravljajo so: vse vrste storitvenih dejavnos
ti, ki nudijo storitve po posameznem naročilu, specializirane proda
jalne vseh vrst, specializirane gostinske obrate, obrtne delavnice, ki 
uporabljajo pretežno ročno delo in ki imajo istočasno prodajni pros
tor, foto in druge umetniške ateljeje, poslovalnice z domačo in umet
no obrtjo.
Izklicna cena mesečne najemnine za urejen poslovni prostor je:
- za storitvene dejavnosti in trgovine z neživilskimi proizvodi

41.895 .00  sit
- za trgovine z živilskimi pro izvodi, foto in drug umetniške ateljeje, 
poslovalnice z domačo in umetno obrtjo in druge deficitarne de
javnosti

39.367.00 sit
- za gostinsko dejavnost

51.203 .00  s it
Glede na to, da je predmet razpisa neurejen poslovni prostor, ga je 
najemnik dolžan na lastne stroške usposobiti za izvajanje dejavnosti v 
roku 180 dni od sklenitve najemne pogodbe. Poslovni prostor se od
da v najem za nedoločen čas.

RAZPISNI POGOJI
- Na razpis se lahko prijavijo fizične in pravne osebe. Fizične osebe se 
morajo izkazati s potrdilom o državljanstvu, pravne osebe pa s 
potrdilom o registraciji. - Ponudba mora vsebovati program de
javnosti, ki bo izvajan v poslovnem prostoru. - Višino mesečne najem
nine za poslovni prostor - Udeleženci, ki se bodo prijavili za izvajanje 
gostinske dejavnosti, naj predložijo tudi soglasje lastnikov stanovanj 
sospdnjih objektov itok /a zbiranje pisnih ponudb je 15 dni od dne
va ottiave - i 'deležcnci, ki se nodo prijavili na javni razpis morajo v 
navedenem roku vplačati varščino v višini tri mesečne izklicne cene 
najemnine na žiro račun 51430-675-63428 Sredstva za gospodar
jenje s skladom stanovanjkih hiš občine Izola - Najemna pogodba 
mora biti sklenjena v roku 15 dni od prejema sklepa Izvršnega sveta o 
oddaji poslovnega prostora najboljšemu ponudniku. - V primeru da 
najemnik pogodbe ne sklene v določenem roku, varščina zapade v 
korist občine Izola. - Najemniku, ki na javni dražbi uspe, se vplačana 
varščina upošteva pri obračunu najemnine - Udeležencem, ki na 
javnem razpisu niso uspeli se varščina vrne v roku 14 dni od dneva 
izvedbe javnega razpisa. - Pisne ponudbe pošljite v zaprti koverti z 
oznako "JAVNI RAZPIS" na naslov: Zavod za planiranje, urbanizem, 
stanovanjske in gradbene zadeve, Komisija za oddajo poslovnih 
prostorov, Postojnska 3, 66310 Izola, skupaj s potrdilom o plačani 
varščini. Vse morebitne dodatne informacije dobijo interesenti na 
Zavodu za planiranje, urbanizem, stanovanjske in gradbene zadeve, 
Postojnska 3 Izola, te: 67-355 ali 67-357 ( jurkovič ) Ogled poslovne
ga prostora je možen po dogovoru. Udeleženci bodo o izbiri naju
godnejšega ponudnika obveščeni v 15 dneh po preteku javnega 
razpisa

Predsednik komisije 
Viljem KERN

SKUPŠČINA OBČINE IZOLA 
IZVRŠNI SVET
Komisija za oddajo poslovnih prostorov

Komisija IS skupšine občine IZola za oddajo poslovnih prostorov 
razpisuje na podlagi sklepa Izvršnega sveta štev: 363-19/93 z dne
17.05.1994 in dne 21.06.94 ter Pravilnika o oddajanju poslovnih 
stavb in poslovnih prostorov v najem ( ur. objave štev.2 z dne
27.01.1994)

J A V N I  R A Z P I S

z zbiranjem pisnih ponudb za oddajo v najem poslovnega prostora v 
Izoli, Ljubljanska 47.

Predmet oddaje je neurejen poslovni prostor v pritličju stavbe Ljubl
janska 47,na pare. štev. 1168 k.o. Izola mesto, last občine Izola, v 
izmeri 25.56 m2.
Dejavnosti, ki se po odloku o poslovnih prostorih v občini Izola ( 
štev. 27 oktober 1992 )lahko opravljajo so: vse vrste storitvenih de
javnosti, ki nudijo storitve po posameznem naročilu, specializirane 
prodajalne vseh vrst, specializirane gostinske obrate, obrtne 
delavnice, ki uporabljajo pretežno ročno delo in ki imajo istočasno 
prodajni prostor, foto in druge umetniške ateljeje, poslovalnice z do
mačo in umetno obrtjo.
Izklicna cena mesečne najemnine za urejen poslovni prostor je:
- za storitvene dejavnosti in trgovine z neživilskimi proizvodi

29.745 .00  s it
- za gostinsko dejavnost

35.774.00 s it
Glede na to da je predmet razpisa neurejen poslovni prostor ga je na
jemnik dolžan na lastne stroške usposobiti za izvajanje dejavnosti v 
roku 180 dni od sklenitve najemne pogodbe. Poslovni prostor se od
da v najem za nedoločen čas.

RAZPISNI POGOJI

- Na razpis se lahko prijavijo fizične in pravne osebe. Fizične osebe se 
morajo izkazati s potrdilom o državljanstvu, pravne osebe pa s 
potrdilom o registraciji. - Ponudba mora vsebovati program dejavnos
ti, ki bo izvajan v poslovnem prostoru in višino mesečne najemnine 
za poslovni prostor - Rok za zbiranje pisnih ponudb je 15 dni od dne
va objave. - Udeleženci, ki se bodo prijavili za izvajanje gostinske de
javnosti naj predložijo tudi soglasje lastnikov stanovanj sosednih ob
jektov - Udeleženci, ki se-bodo prijavili na javni razpis morajo v nave
denem roku vplačati varščino v višini tri mesečne izklicne cene na
jemnine na žiro račun 51430-675-63428 Sredstva za gospodarjenje s 
skladom stanovanjkih hiš občine Izola - Najemna pogodba mora biti 
sklenjena v roku 15 dni od prejema sklepa Izvršnega sveta o oddaji 
poslovnega prostora najboljšemu ponudniku. - V primeru da najem
nik pogodbe ne sklene v določenem roku, varščina zapade v korist 
občine Izola. - Najemniku, ki na javni dražbi uspe, se uplačana 
varščina upošteva pri obračunu najemnine - Udeležencem, ki na 
javnem razpisu niso uspeli se varščina vrne v roku 14 dni od dneva 
izvedbe javnega razpisa. - Pisne ponudbe pošljite v zaprti koverti z oz
nako "JAVNI RAZPIS" na naslov: Zavod za planiranje, urbanizem, 
stanovanjske in gradbene zadeve, Komisija za oddajo poslovnih pros
torov, Postojnska 3, 66310 Izola, skupaj s potrdilom o plačani 
varščini. Vse morebitne dodatne informacije dobijo interesenti na 
Zavodu za planiranje, urbanizem, stanovanjske in gradbene zadeve, 
Postojnska 3 Izola, tel: 67-355 ali 67-357 ( Jurkovič ) Ogled poslovne
ga prostora je možen po dogovoru. Udeleženci bodo o izbiri naju
godnejšega ponudnika obveščeni v 15 dneh po preteku javnega 
razpisa.

Predsednik komisije 
Viljem KERN



RAZPISNI POCOJI
SKUPŠČINA OBČINE IZOLA 
IZVRŠNI SVET
Komisija za oddajo poslovnih prostorov

Komisija IS skupšine občine IZola za oddajo poslovnih prostorov 
razpisuje na podlagi sklepa Izvršnega sveta štev: 363-19/93 z dne
17.05.1994 in dne 21.06.94 ter Pravilnika o oddajanju poslovnih 
stavb in poslovnih prostorov v najem ( ur. objave štev.2 z dne
27.01.1994)

I A V  N I  R A Z P I S

z zbiranjem pisnih ponudb za oddajo v najem poslovnega prostora v 
Izoli, Smareglijeva 73.

Predmet oddaje je neurejen poslovni prostor v pritličju stavbe 
Smareglijeva 13,na pare. štev. 683 k.o. Izola mesto, last občine Izola, 
v izmeri 16.50 m2.
Dejavnosti, ki se po odloku o poslovnih prostorih v občini Izola (štev. 
27, oktober 1992 )lahko opravljajo so: vse vrste storitvenih dejavnos
ti, ki nudijo storitve po posameznem naročilu, obrtne delavnice, ki 
uporabljajo pretežno ročno delo in ki imajo istočasno prodajni pros
to poslovalnice z domačo in umetno obrtjo.
Izklicna cena mesečne najemnine za urejen poslovni prostor je:
- za storitvene dejavnosti in trgovine z neživilskimi proizvodi

15.877.00 sit
- za trgovine z živilskimi proizvodi, poslovalnice z domačo in umet
no obrtjo in druge deficitarne dejavnosti

14.808.00 sit
Glede na to, da je predmet razpisa neurejen poslovni prostor ga je 
najemnik je dolžan na lastne stroške usposobiti za izvajanje dejavnos
ti v roku 180 dni od sklenitve najemne pogodbe. Poslovni prostor se 
odda v najem za nedoločen čas.

- Na razpis se lahko prijavijo domače fizične in pravne osebe. Fizične 
osebe se morajo izkazati s potrdilom o državljanstvu, pravne osebe 
pa s potrdilom o registraciji. - Ponudba mora vsebovati program de
javnosti, ki bo izvajan v poslovnem prostoru in višino mesečne na
jemnine za poslovni prostor - Rok za zbiranje pisnih ponudb je 15 
dni od dneva objave. - Udeleženci, ki se bodo prijavili na javni razpis 
morajo v navedenem roku vplačati varščino v višini tri mesečne izk
licne cene najemnine na žiro račun 51430-675-63428 Sredstva za 
gospodarjenje s skladom stanovanjkih hiš občine Izola - Najemna 
pogodba mora biti sklenjena v roku 15 dni od prejema sklepa 
Izvršnega sveta o oddaji poslovnega prostora najboljšemu ponud
niku. - V primeru da najemnik pogodbe ne sklene v določenem roku, 
varščina zapade v korist občine Izola. - Najemniku, ki na javni dražbi 
uspe, se vplačana varščina upošteva pri obračunu najemnine - 
Udeležencem, ki na javnem razpisu niso uspeli se varščina vrne v 
roku 14 dni od dneva izvedbe javnega razpisa. - Pisne ponudbe 
pošljite v zaprti koverti z oznako "JAVNI RAZPIS" na naslov : Zavod za 
planiranje, urbanizem, stanovanjske in gradbene zadeve, Komisija za 
oddajo poslovnih prostorov, Postojnska 3, 66310 Izola, skupaj s 
potrdilom o plačani varščini. Vse morebitne dodatne informacije do
bijo interesenti na Zavodu za planiranje, urbanizem, stanovanjske in 
gradbene zadeve, Postojnska 3 Izola, te: 67-355 ali 67-357 ( Jurkovič 
) Ogled poslovnega prostora je možen po dogovoru. Udeleženci bo
do o izbiri najugodnejšega ponudnika obveščeni v 15 dneh po 
preteku javnega razpisa.

Predsednik komisije 
Viljem KERN

Tržnica
ZAČASNOST NE POMENI NEUREJENOST

N aslov  ve lja  za  izo lsko  trž n ic o , k i  je  svo je  začasno b iv a l
išče d o b ila  ob  zd ra vs tve n e m  do m u . H it ra  se lite v  n i  p om e
n i la  n ič  d ru g e g a  k o t  z a g o to v ite v  a s fa lt ira n e g a  p ro s to ra  
in  o b lju b e , d a  b o  vse p o tre b n o  že  p r iš lo  sam o p o  sebi. In  
ob te j o b lju b i,  d a  b o  trž n ic a  takšna , ka k ršn a  se za  
d a n a š n ji čas s p o d o b i s ta  n a  eno o ko  z a m iž a la  tu d i  san i
ta r n i in  t r ž n i in š p e k to r, k i  s ta  p o g o jn o  d o vo lje n je  d a la  le  
za  en mesec d n i.
M in ilo  pa je že kar nekaj mesecev, večjih in željenih 
sprememb pa n i in  jih  po vsej verjetnosti n iko li ne 
bo. Pogled n i izolsko tržnico je resnično klavrn. Že 
enkraten obisk opozarja, da so pogoji dela tu 
nemogoči. Predvsem prodajalcem, ki im ajo le vodo 
in pulte prim anjku je jo  nu jn i skladiščni prostori. Ni 
h lad iln ih  naprav, ne pisarniškega prostora, pa tudi 
glede sanitarij n i b ilo  ob selitvi narejeno nič. Za 
takšen prostor pa je potrebno plačati visoko ceno. 
Kmetovalec mora za š tiriu rn i dnevni najem plačati 
mesečno 1 2 .0 0 0  SIT. Za ostale, ki so na tržn ic i cel 
dan pa velja mesečni najem 7 6 .0 0 0  SIT  in  če k tej 
vsoti prištejemo še najem nino za kvadraturo uprab- 
nega prodajnega prostora (140 SIT na kv. m.) lahko 
h itro  izračunamo ko liko  velja prostor pod soncem. 
Nič več in  n ič manj kot 1 4 4 .0 0 0  SIT.
Računice ni, ugotavlja jo najbolj vztrajni. Lahko jim  
verjamemo. Visoke poletne temperature so seveda 
vplivale na kakovost ponujenega sadja in  zelenjave, 
pregreta ponudba je odvračala kupce (iz razum ljivih 
razlogov - bojazen pred okužbo je bila močno prisot
na) in  blago je končalo na odpadu.

Prodajati v svojo škodo pa je v današnjih časih velik 
nesmisel. Z izolsko tržnico se lahko zgodi, da jo bo
do zapustili vsi prodajalci ali pa da jo zaradi neure
jenih razmer zapro uradni organi.
Prav bi bilo, da se naposled zgodi slednje. Tudi zato, 
da se v državi ne bi preveč s prstom kazalo na izol
sko sramoto. In  če so nam že ob lju b ili tržnico, bi b i
lo dobro, da se idejn i vodje zgledujejo po Kopru ali 
Piranu.

Pa še to: Edinega, ki je bil zadolžen za ureditev in normalizaci
jo razmer na tržnici, pa čeprav le kot tržničar, so odtranili. Po 
znani zgodbi, da je treba rezati na koncu. V kaosu pa je sploh 
vprašljivo, kje začetek in kje konec.

Vlado Ostrouška

M É I Wmmw.



JiŽPOltJAZiJA S f ib b i
MEHANOLAND 
V IZOLALAND

Kaj? Veliki finale iger 
MEHANOLANDOV 
Kdaj? Sobota 27. avgusta 1994 
Kje? Pred gostinsko šolo v Izoli 
Kdo? Mehano, zmagovalci 
območnih iger Mehanolandov 
Romana Kranjčar, številni 
navijači in firbci 
Kako? Lepo, zabavno,poslovno 
Zakaj? Da bi vedeli, da imamo 
v mestu proizvajalca in 
prodajalca otroških sanj.

Zgoraj: Velika izolska in rokijeva zmaga: potiskanje 
žoge z vodno puško.
Spodaj: lehentiš balone. Ko nočeš počijo, ko hočeš pa 
ne in ne.
Desno: In to smo vsi skupaj, tisto v sredini pa je

Zgoraj levo: Kaj če b i bile vse vojne tako nenevarne?

Zgoraj desno: Zmagovalci izolskih kvalifikacij

Zgoraj: Samo tebi povem: jaz sem direktor Mehana 
ampak t i  m i lahko rečeš kar Marino.



NOGOMET  
KORTE EKSPRESS 
A v to p lu s  K o rte :Ž e le žn lča r 
6:0(3:0)
Strelci: Jurman, Arnaut,
Janič, Režič, Škropeta, Mu- 
janovič
Nogometaši iz Kort so v 
prvi tekmi novega prvenst
va v Primorski nogometni 
lig i visoko premagali goste 
iz Divače in tako dokazali, 
da se bo dobro delo v 
pripravljalnem obdobju 
obrestovalo. Zavidljivo je 
bilo tudi število gledalcev 
(300), kar pa gre pripisati 
tudi dejstvu, da so no
gometaši v 1. lig i počivali 
zaradi reprezentančnega 
nastopa proti Italiji.
ROKOMET
ROKOMETAŠICE BREZ 
SPONZORJA
Izolske rokometašice še niso 
podpisale pogodbe s podjet
jem Duval, ki naj bi b il gen
eralni sponzor ženskega 
rokometnega kluba. Po 
besedah predsednika Vlada 
Ostrouške bodo še ta teden 
skušali dokončno rešiti
problem financiranja izolskih rokometnih prvoligašic. 
BEACH VOLLEY
S finalnim  turnirjem se je v soboto končala poletna beach 
volley liga Radio Morje Cup. Zmagala je ekipa Pink pizza 
pred Ole in Beach Boysi.

JADRANJE
Izolski Olimpie bo v prihodnje imel na skrbi skoraj tri 
posadke v olimpijskem razredu 470. Poleg šestouvrščenih 
s svetovnega mladinskega prvenstva (Smerdu-Bertok) bo 
tu še nova posadka (Brčin-Pegan), član Olimpica Margon 
pa bo jadral v mešani posadki s Čopijem (YC Portorož)

PRIOKUS ZIME

^  CLUB

SMUČANJE 
OKTOBRA 
VPISOVANJE 
ČLANOV

Konec maja so se na 
ustanovnem občnem zboru 
zbrali člani Smučarskega 
kluba Izola, ki je nastal z 
željo, da bi številne izolske 
rekreativne smučarpovezali v 
enotno organizacijo in 
izpeljali številne akcije, ki so 
sicer v pristojnosti tovrstnih 
klubov. Klub je že postal 
član Smučarske zveze 
Slovenije, začasni sedež pa je 
v prostorih ZTKO, Kraška 1 
(ob športni dvorani). 
Ustanovni člani so že 
pripravili splošen program, 
ki predvideva tedenske 
enodnevne izlete za mlade 
smučarje na bližnja smučišča 
doma in v Sloveniji, 
organizacijo počitniškega 
tedenskega smučanja in 
celoletno smučarsko šolo s 
katero želijo zainteresirati 
mlade za programe bodočih 
vaditeljev smučanja. Posebej 

bodo razvijali še jadranje na deski in kolesarjenje z 
gorskimi kolesi, pozimi pa seveda tudi smučanje na deski. 
Seveda bodo pripravili tudi, zdaj že tradicionalno, drugo 
občinsko prvenstvo v veleslalomu.
Člane kluba bodo vpisovali od 1. oktobra naprej, vsako 
sredo od 16. do 19. ure v prostorih ZTKO. Članarina za 
posameznike znaša 1.000 Sit, za družine pa 2.000 tolarjev.

«

MANDRAČ, RADIO MORJE, SPORTMAESTRAL CLUB D.O.O. in 
ZVEZA TELESNOKULTURNIH DRUŠTEV IZOLA 

ORGANIZIRAJO 
OB MEDNARODNEM LETU ŠPORTA IN OLIMPIJSKEGA IDEALA

ŠPORTNA SOLA MAESTRAL
Sportmaestral club d.o.o. Izola

VABI OTROKE OD 3. LETA DALJE V SVOJE PROGRAME:

I. PREDŠOLSKI OTROCI (od 3. do 6. leta)
Splošen program: ŠPORTNA DELAVNICA 

Program: igre, poligoni, ples, plavanje, tenis, kotalkanje, 
planinski izleti

II. ŠOLSKI OTROCI (1. in 2. razred)
Splošen program: ŠPORTNA DELAVNICA

Program: osnove atletike, iger z žogo, gimnastike, plavanje, 
planinski izleti, tenis, namizni tenis

III. ŠOLSKI OTROCI (3. in 4. razred)
A. Splošen program: ŠPORTNA DELAVNICA

B. Usmerjanje v panoge: - rokomet
- odbojka (deklice)
- nogomet (fantje)
- veslaška delavnica

IV. ŠOLSKI OTROCI (5. in 8. razred)
A. Splošen program: ŠPORTNA DELAVNICA
B. Usmerjanje v panoge: - odbojka (deklice)

Prijave in informacije: Sportmaestral club d.o.o. Izola 
ponedeljek, torek, sreda, petek od 18.00 do 20.00 v prostorih 
ZTKO Izola (otroško igrišče ob športni dvorani), Tel.: 61-013

M■
ŠPORTNO POPOLDNE 
V SIMONOVEM ZALIVU m

Prireditev bo v SOBOTO, 10. septembra
program ;
ob 16.00 IZOLSKI DUATLON (plavanje in tek) 
mlajši, rojeni 1980 in kasneje plavajo 300 m in tečejo 1.000 m 
odrasli plavajo 500 m in tečejo 2.000 m
PRIJAVE: Od 15. do 16. ure na dan tekmovanja v Simonovem zalivu 
PRIZNANJA: Prvi trije v vsaki kategoriji prejmejo pokal

ob 15.00 TURNIR V BEACH VOLLEY-u
ekipo sestavljajo štirje igralci, igra se na izpadanje na 2 dobljena seta 
PRIZNANJA: Prve tri ekipe prejmejo pokale

ob 17.00 VLEČENIE VRVI:
ekipo sestavlja šest članov, tekmuje se na dva dobljena vleka 
PRIZNANJA: Prve tri ekipe prejmejo pokale

ob 15.00 PANDOLO:
PRIZNANJA: Prve tri ekipe prejmejo pokale

ZAMUDNIKI SE BODO LAHKO PRIJAVILI TUDI 
POL URE PRED ZAČETKOM TEKMOVANJA !

; s

Pokrovitelj; Adriatic ®.



SLIKE S PARKA
(TF) Krvodajalci se verjetno še spomnite kje ste včasih 
darovali kri. Ob torkih in petkih se je ponavadi že zgodaj 
nabrala vrsta pred transfuzijsko postajo v ulici Borisa 
Kraigherja, pardon, po novem v ulici svetega Petra. No, 
lani spomladi so krvodajalci le učakali nove prostore v 
izolski bolnišnici in tudi hiša v ulici svetega Petra je ostala 
prazna. Pa ne samo, da je ostala prazna, postala je tudi 
trn v peti izolski bolnišnici, saj je predstavljala samo 
dodatni strošek. Odločili so se za prodajo stavbe in menda 
je bilo kar nekaj interesentov, vendar naj b i bila cena 
stavbe nekoliko previsoka.
Naposled se je prodaja le udejanila. Bivšo transfuzijsko 
postajo je kupilo Društvo mišično obolelih Slovenije, 
cena pa je zaenkrat še zavita v skrivnost. Prav majhna 
pa le ni mogla b iti, saj je stavba kar prostorna pa tudi 
do morja je samo slabih 50 metrov. Kot nam je povedal 
predsednik Društva mišično obolelih Boris Šušteršič 
bodo stavbo nam enili personalu doma "Dva topola". 
Hišo bodo nedvomno uredili tako kot so že uredili stare 
bolnišnične prostore, plažo in cesto.
Prav glede ceste med Levstikovo ulico in ulico Ob 
pečini pa se društvo nikakor ne more dogovoriti s 
stanovalci. Gre še za prib ližno 100 metrov ceste, ki je 
niso uspeli urediti letos. Izolane s "Šanpjera" moti 
predvsem beton s katerim gradbinci sploh nič ne 
skoparijo. Kdor se spomni plaže na Šanpjeru pred 
desetimi leti in jo primerja z današnjo mu je lahko za 
marsičem žal. Tega se zaveda tudi Boris Šušteršič, ki pa 
obenem pravi, da je to cena ki jo pač moramo plačati 
za urbanizacijo tega predela. Res?
Kakorkoli že, kompromis bo potrebno doseči in  ni vrag, 
da ga tud i v Izoli ne bi. Navsezadnje že od nekdaj vedo, 
da n i noben vrag tako črn kot zgleda.

VARÌOVSOLO
Prvi šolski dan je za vse izolske prvošolčke, pa tudi za druge 
šolarje minil mirno in predvsem varno, saj na policijski 
postajo niso vpisali n iti ene nesreče. Največ zaslug za to imajo 
gotovo šolarji sami in njihovi starši, ki so poskrbeli, da so 
najmlajši ubrali najbolj varno in pravilno pot v šolo, svoje pa

so prispevali tudi 
policisti. Teh je 
bilo na dostopih k 
šolam zares veliko, 
pa niso imeli prav 
veliko, so bili 

^  tudi vozniki zelo
umirjeni.

I  Policisti, ki so bili 
in prehodih za 
pešce so v glavnem 
skrbeli za varen 
prehod ceste, le tu 
so morali

pregledati 
dokumente kakš
nemu vozniku 
kolesa z motor
jem, ali pa ga 

|  opozoriti, da je 
čelada na glavi bolj 

|  koristna kot doma 
na omari.

*  Vsem skupaj bravo. 
Da bi le tako 
ostalo.

WELCOME TO
dela

ob vseh križiščih

tam

ClOB
|  Večstopenjski animirani tečaji

angleščine, nemščine in italijanščine za 
| malošolce, osnovnošolce, dijake in 

odrasle.

_ ._ ...
"  jr ■ v-J»

- ■

Naravni park pod Belved- 
erjem je zaščiten, tam je 
prepovedano sidranje, ri
bolov, kampiranje, kur
jenje in podobno. Nikjer 
pa ne piše, da je pre
povedana gradnja po
molov. Orlando je odkril, 
da nekateri to  dobro izko
riščajo.
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SMO SE ZA TO BORILI ?
Dobrotnik, baraba, psihopat
Nism o se dosti zm otili, ko smo v M andraču nekoč zapisali, 
da je izolska skupščine ko t Beautifu l. Tudi v izolski 
skupščini so lepi in grdi. Kdo je lep in  kdo je grd pa je kar
odločitev poslancev samih. Sicer se vsi delajo lepe, o svojih
kolegih pa vedo povedati samo grde stvari.
Zadnje skupščinsko zasedanje je b ilo  sicer nezanim ivo, 
poslanci so le m alo razpravlja li in  so b il i  presenetljivo 
skladni. Le v neuradnih pogovorih se je dalo videti, kako so 
vsi vseh in  vsega naveličani oziroma koliko tolerance do 
sočloveka premorejo. Iz  neuradnega dela zasedanja se da 
sestaviti zgodbico. Imena niso pomembna, saj b i lahko
zgodbico sestavili o vsakem poslancu. Takole je  šlo;
poslanec, recimo mu Janez, stoji pri vratih in čaka na 
nadaljevanje seje. V skupščinsko dvorano vstopi drugi 
poslanec, recimo mu Nace. Ko gre mimo poslanca 
Janeza le ta izusti: "Ta je baraba, ta je baraba prve 
kategorije. Im am  dokaze, da je iz Beograda prinesel 
polne vreče umazanega denarja za svojo 
megalomansko gradnjo. Ta je baraba prve kategorije." 
Poslanec Tone je verjetno to slišal, in kasneje pokaže, 
da mu Janez ni ničkaj preveč všeč. Z  znano gesto pove, 
da z Janezovo glavo ne more biti vse v redu.
V prostoru pred sejno dvorano sto ji in  kadi tre tji poslanec. 
Recimo mu Polde. Na vprašanje, če je tudi on prinesel 
kakšno vrečo denarja iz Beograda odgovori kar se da 
samozavestno in samohvalno: "Iz Beograda nisem prinesel 
ničesar, sem pa prinesel polno vrečo čistega denarja iz 
Ljubljane. Polno vrečo denarja za šolo." "Za šolo v 
Livadah!" ponosno poudari.
Taki so ti poslanci. Komu od treh v zgodbici gre verjeti? 
"Megalomanska" investicija se še vedno gradi, čeprav naj bi 
se v njo z lile  vreče umazanega denarja. Šole niso uspeli 
dokončati pred začetkom šolskega leta, navkljub obljubam  
in vreči čistega denarja iz L jubljane. Z  Janezovo glavo pa bo 
kar vse vse uredu, saj Janez ž iv i normalno življenje in ne 
potrebuje nobene zdravstvene a li kake druge pomoči. 
Psihologi a li pa ps iha tri b i b il i v izolski skupščini nemočni. 
Mogoče b i bo lj na svoj račun prišel kakšen sociolog, da 
preuči to zanim ivo združbo. Sicer pa naj b i se jeseni končno 
zgodile volitve, zato je  najbolje da to sestavo pozabimo. Ne 
bi b ilo  pa neumno, da tud i v Izolo povabim o kakega 
bajaničarja, da se pripravim o in da nad novim  občinskim  
svetom ne bomo presenčeni.

Tomaž Ferluga

NOVA AVTO ŠOLA

d.o.o. Izola

VABI
NA TEČAJ ZA VO ZNIKE M O T O R N IH  V O ZIL

BREZPLAČEN TEČAJ za cestno prometne predpise, vendar le za tiste 
tečajnike, ki so se odločili, da bodo vozili z našimi priznanimi 

inštruktorji in na naših vozilih FORD FIESTA in RENAULT 5D, 
poučevanje praktičnega dela tudi v italijanskem jeziku. 

Organiziramo tečaj iz prve pomoči in zdravniške preglede.
Torej ste se le p repriča li, da je  ekipa A V T O  ŠOLE BISER tis ta  prava, 

k i vas v  najkra jšem  času pripe lje  do vozniškega izp ita?  
POHITITE IN LEPO BOSTE SPREJETI! 

srečno vožnjo vam v nadaljnje želi AVTO ŠOLA BISER v IZOLI 
PRIČETEK TEČAJA: TAKOJ 

Prijave na sedežu - Cankarjev drevored 16/b, tel.: 67-637 
vsak dan od 8.00 do 16.00 ure. 

ZAVAROVALNICA TR IG LAV d.d. VAM  ŽELI 
VARNO VOŽNJO.

PO STA N ITE Z N A M I DO BER VOZNIK!

ZA ZEPE NOVE
w p i M m w s m m
Janls Joplln, thuck Berry, David Bowle, Pat 
Boone, The Who, Cher, Eric Clapton, Beach 
Boys, Bob Marley, Paul Anka, Tina Turner, 
Uttle Richard...

Grunge, Red Hot Chili Peppers, Stone Temple 
Piloti, REM, Zucchero, Lou Reed, Slmply Red...

Manzibliljev/ ttjgj &

RADI Bl POSTALI NAŠ
NAROČNIK ?

Na položnico napišite vaš naslov, vplačajte 
900 Sit na naslov CRAFFIT Line, Veliki trg 1, 

Izola , žiro račun 51430-603-32431 in do konca 
leta boste prejemali MANDRAČa po pošti.

Zdaj nas je že toliko, da ni vredno tvegati s 
čakanjem na brezplačne izvode.

splošna banka koper
v  ■

Želimo b iti blizu, 
ko nas potrebujete.

-.\'vZato smo postavili še tri nove 
bankomate, ki Vam bodo radi priskočili 

na pomoč, ko jih boste potrebovali.

Nov bankom at v Izoli j 
v prostorih  m arketa  

M erkator Dcgro v Jagodju,
poleg tega pa smo ju montirani še na 

bančni enoti v Olmu in na Titovem trgu 
v Kopru pri marketu Jestvina. 

Seveda pa je varčevalcem Splošne 
banke Koper na voljo š 
bankomatov v vseh večjih slovenskih

Veseli smo, če smo blizu, 
ko nas potrebujete.

splošna banka
MANDRAČ je tednik KS občine Izola
Naslov: Veliki trg 1, 66310 Izola, tel/fax.:066/61-139
Predsednik časopisnega sveta: Zorka Sosič
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej
Uredništvo: C. Mislei, V. Ostrouška, N.Zajc, T. Ferluga, Orlando 
H. (fotoreporter), E. Šahbaz, I. Vrtnik-Blaško, I. Knez, S. Gabre
Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 6000 izvodov, cena 0 Sit.
Založnik, elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola, 61-139 
Tisk: Pigraf Piran
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K R B I W N A L I J E  F O T Ó B 1 R E R I A D A
Nadvse uspešen teden je za nam i. N ajpre j smo pokazali tem La
hom, da tu d i m i znamo ig ra ti nogomet, š tir i dn i kasneje pa je  
končno p riš la  prva letošnja domača zmaga, k i je  še bo lj sladka 
od najžlahtenjše malvazije. A m pak vseeno so nekateri kar 
pošteno z a lil i  kom aj potrgano. P o lic isti so im e li spet kam tekat 
te r m ir i t  in  kom aj so zadevo p o m ir ili se je  spet p o ja v il krvolok 
in  k la l kokoši med Jagodjem in  L ivadam i.
Neznan pes, znan lastnik
Spet je pes preganjal in moril kokoši nad Prešernovo cesto. Psu 
ne morejo do živega, so pa zato dečki identificirali lastnika zoper 
katerega se bo ukrepalo.
Sosed še nagaja
Sosed še naprej opravlja malo potrebo v sobi in sicer tako, da ves 
urin priteče k sosedu pod njim . O kakšni spravi zgornji sosed 
noče niti slišati, še manj pa zaležejo grožnje s sodiščem.
Bogate občinarke
Moški je urejal birokratske zadeve na občini. Med čakanjem pa 
mu je postalo malce dolgčas. Opazil je čeke, ki so bili last us
lužbenke z one strani okenca in želja po adrenalinu je bila pre
močna. Kar sposodil si jih, češ Občinarji pa le imajo nekaj pod pal
cem. Nepoštenega občana so našli.
Hudičev možek
Mož je ženi po sporu skril ves zlat nakit. Žena se s tem seveda ni 
mogla strinjati, a ker nakita ni in ni našla je šla na policijo in 
hudička zatožila.
Iz Maribora z Rusinjo v Izolo
Štajerka je vsa obupana klicala na policijsko postajo v Izolo. Partn
er ji je namreč pobegnil z rusko artistko v Izolo in se že pet dni ni 
javil domov.
V zadn jih  sedmih dnevih je š tir ik ra t zaškripala pločevina na 
cesti, enkrat tud i zarad i a lkohola. Nekdo je  omagal v u lic i pa r
tizanskega pesnika K ajuha, in  spet je  b il posredi a lkohol. V 
Jagodju je  nekdo k riča l in  razb ija l, tako da so m ora li sosedje be
deti. Tudi tam  je b ilo  nekaj a lkohola. ______

Društvo upokojencev jagodje - Dobrava
v a b i svo je  č la n e  na iz le t na D o le n js k o . O g le d a li si b o m o  
M u lja v o , P le te rje  in  K o s ta n je v ic o . Iz le t b o  2 4 .9 .1 9 9 4  za 
ce n o  2 .5 0 0 ,0 0  SIT in  obse g a  m a lic o  te r  ko s ilo . O d h o d  
o b  7. u ri izp re d  KS Ja god je  in  M a rk e ta  ja g o d je . P rijave 
in  V p la č ila  iz le ta  s p re je m a m o  v  p isa rn i KS ja g o d je  in  
tra fik a  ja g o d je  p r i M a rk e tu  d o  1 9 .9 .1 9 9 4  d o  1 8 . u re . 
Iz le t n o  o rg a n iz ira n  če se b o  n a n j p r ija v ilo  n a jm a n j 38  
u d e le že n ce v .

_____________________________________________O d b o r  DU

OD GUBE DO GUBE II
O b jav ljam o  2. del p o rtre ta  zelo znanega Izolana, za 
katerega lahko zdaj že u g o to v ite , da je d e lno  plešast in da 
je barva las bliž ja sivi k o t č rn i. Več pa Vam ne m o re m o  
poveda ti. Lahko pa pove m o , da ste nam  vn e to  te le fona rili 
in pisali, vsi pa ste ustre lili m im o . N ajveč je b ilo  tis tih , ki so 
na fo to g ra f iji p repozna li župana Zvonka G rahka, venda r ta 
o d g o v o r ni p rav ilen . Treba se bo  še m a lo  ozre ti naokrog  in 
o d k r iti tega znanega Izolana. N agrada, kn jiga  o Izoli, še 
ve d n o  čaka p rvega os trov idca .
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